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Abstract (en)
[origin: CN111197191A] The invention relates to a compressor unit (1) for a drafting system (2) of a textile machine. The compressor unit comprises
at least one compressor (3), the compressor (3) comprising a main body (30)on which a bearing surface (4) for a drafting roller (5) and at least one
compression surface (6) for the drafting system (2) to draft a fibrous web (7) are arranged. According to the invention, at least one compressor (3)
comprises a coupling device (12) arranged on the base body (30), by means of which coupling device (12) the compressor (3) can be coupled to
the traversing device in a releasable manner.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Verdichtereinheit (1) für ein Streckwerk (2) einer Textilmaschine mit zumindest einem Verdichter (3), wobei der Verdichter
(3) einen Grundkörper (30) aufweist, an dem eine Auflagefläche (4) für eine Streckwerkswalze (5) und zumindest eine Verdichtungsfläche (6) für ein
vom Streckwerk (2) verzogenes Faserband (7) angeordnet sind. Erfindungsgemäß weist der zumindest eine Verdichter (3) eine an dem Grundkörper
(30) angeordnete Koppeleinrichtung (12) auf, mittels welcher der Verdichter (3) lösbar mit einer Changiervorrichtung gekoppelt werden kann.
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